



De Projectinrichter

www.deprojectinrichter.com
088 - 650 12 34



Sinus

Sinus ist ein moderner Klassiker von 1976, der damals schon seiner Zeit voraus war. Mit schwingenden Federstahlkufen, deren Form ihm den Namen gab, und einer Polsterung, die so ungewöhnlich wie bequem ist. Im Sitz und Rücken halten Ledergurte die runden Polster Elemente. Anlässlich des 50jährigen Firmenjubiläums wurde er 2004 wieder in unsere Kollektion aufgenommen und steht für das zeitlose und doch innovative Design von COR.

Sinus is a modern classic from 1976 which was already ahead of its time when it was first launched. With swinging spring steel rockers, the form of which gave it name, and an upholstery as unusual as it is comfortable. The round upholstery elements of the seat and back are maintained by leather belts. To celebrate the company's 50th jubilee in 2004 it made a return to our collection to stand for the timeless and innovative design of COR.

Spezifikationen Specifications

